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Vragen van het lid Lucassen (PVV) aan de minister van Binnenlandse Zaken 
en Koninkrijksrelaties over het bericht dat banken geen kredieten meer 
verlenen aan woningcorporaties (ingezonden 18 juni 2012). 

Vraag 1
Bent u bekend met de inhoud van het bericht «Woningcorporaties krijgen 
geen krediet meer van banken»?1 

Vraag 2
Is het waar dat commerciële banken op het punt staan niet langer kredieten 
te verstrekken aan woningcorporaties? 

Vraag 3
Welke gevolgen heeft een dergelijke kredietstop voor de financiële positie en 
het investeringsvermogen van woningcorporaties? 

Vraag 4
Welke gevolgen heeft een kredietstop voor de nieuwbouwproductie en 
daarmee de gehele bouwsector? 

Vraag 5
Welke mogelijkheden resteren er voor woningcorporaties om kapitaal aan te 
trekken wanneer de commerciële banken de kredietkraan dicht draaien? 

Vraag 6
Heeft de Vestia-affaire en het gebruik van risicovolle derivaten geleid tot een 
aanpassing van de kredietrating van het Waarborgfonds Sociale Woningbouw 
(WSW)? 

Vraag 7
Dreigt er voor het WSW een verlaging van de AAA-status? Zo ja, wat zijn de 
gevolgen hiervan voor de mogelijkheden van woningcorporaties om tegen 
een lagere rente te lenen? 

1 Trouw, 13 juni 2012.
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Vraag 8
Deelt u de mening dat huurders, die gedwongen hebben meebetaald aan de 
redding van banken, nu de dupe dreigen te worden doordat diezelfde banken 
niet langer willen lenen aan sociale huisvesters? Hoe gaat u dit voorkomen? 

Vraag 9
Bent u bereid deze vragen te beantwoorden voor het algemeen overleg 
Woningcorporaties op 3 juli a.s.?
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